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        Kołobrzeg, dnia 3 kwietnia 2019 r. 
BRM.0002.7.2019.K 
 

Protokół Nr 7/2019 
 
VII sesji rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się 3 kwietnia 2019 r. o godz. 8:00  
w dużej Sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg, ulica Ratuszowa 13. 
 
 
Porządek obrad sesji ustalony przez Przewodniczącego Rady: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

5. Prezentacja „Strategii Promocji Miasta i Regionu Kołobrzeg 2017 – 2023+”  

oraz informacja o działalności stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna 

Regionu Kołobrzeg”. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w składzie osobowym Komisji Uzdrowiskowej Rady Miasta Kołobrzeg, 

2) rozpatrzenia petycji dotyczącej zwiększenia dotacji na organizację festiwalu 

filmowego Kołobrzeg Suspense Film, 

3) rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Kołobrzegu. 

7. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół Nr 6/2019 VI sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 19 marca 2019 r. był 
wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 
zastrzeżeń do protokołu. 
 
Punkt 1 – otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Pan radny Jacek Woźniak, Przewodniczący Rady 
otworzył VII sesję Rady Miasta Kołobrzeg.  
 
Przewodniczący powitał: 

 Radnych; 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydenta Miasta,  

 Panią Monikę Foremną – Pilarską i Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępców 

Prezydenta Miasta,  

 Pana Marka Hoka - Posła na Sejm RP,  

 Pana Czesława Hoca – Europosła;  
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 Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli,  

 Skarbnika Miasta,  

 Panią Sekretarz Miasta wraz z Naczelnikami i Kierownikami Urzędu Miasta,  

 Wyróżnionych tytułem „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”  

 Wszystkich zaproszonych gości; media kołobrzeskie oraz mieszkańców 

uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 20 radnych. Jest to 
wymagane quorum, by obrady były ważne. Radny nieobecny usprawiedliwiony Przemysław 
Kiełkowski.  
 
Obecni: 

1. Kamil Barwinek 
2. Maciej Bejnarowicz 
3. Bartosz Bieńkowski 
4. Bogdan Błaszczyk 
5. Renata Brączyk 
6. Artur Dąbkowski 
7. Małgorzata Grotto 
8. Adam Hok 
9. Jacek Kalinowski 
10. Przemysław Kiełkowski nieobecny usprawiedliwiony 
11. Piotr Lewandowski 
12. Wiesław Parus 
13. Krzysztof Plewko 
14. Piotr Rzepka 
15. Karolina Szarłata - Woźniak 
16. Agnieszka Trafas 
17. Danuta Wilk 
18. Jacek Woźniak 
19. Dariusz Zawadzki 
20. Izabela Zielińska 
21. Łukasz Zięba 

Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem dzisiejszych obrad.  
 
Brak chętnych do dyskusji 
 
Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdania z wykonania 

uchwał Rady oraz informację o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz  

z informacją stanowią załącznik do protokołu. 

 

W dyskusji, według kolejności zgłoszeń udział wzięli 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan Zenon Malinowski – Prezes Zarządu Spółki Miejski Zakład Zieleni, Dróg i 

Ochrony Środowiska  

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady. 
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Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 3. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni złożyli do Pani Prezydent Miasta interpelacje i zapytania na piśmie: 
 

Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak złożyła zapytanie w sprawie montażu huśtawek dla 

dzieci z niepełnosprawnościami ruchowymi poruszającymi się na wózkach. 

 

Pan radny Dariusz Zawadzko złożył trzy interpelacje: 

 w sprawie posadowienia psiego pakietu na ul. Helsińskiej 

 w sprawie sprzątnięcia terenu na Osiedlu Europejskim 

 w sprawie podjęcia działań w celu ochrony mozaiki w tzw. Domu Rybaka 

 

Pan radny Łukasz Zięba złożył dwie interpelacje i jedno zapytanie: 

 interpelacja w sprawie wskazania terminu rozpoczęcia prac wiązanych z realizacją 

placu zabaw przy ul. Rybackiej 10 

 interpelacja w sprawie naprawy nawierzchni drogi wewnętrznej pomiędzy  

ul. Katedralną i Łopuskiego oraz wykonania parkingu przy ul. Łopuskiego 

 zapytanie w sprawie stanu zatrudnienia w Urzędzie Miasta i reorganizacji 

 

Pan radny Jacek Kalinowski złożył interpelację w sprawie przebudowy przejścia dla pieszych 

przy skrzyżowaniu ul. Sybiraków z Aleją Św. Jana Pawła II. 

 

Pan radny Kamil Barwinek złożył trzy interpelacje i pięć zapytań: 

 interpelacja w sprawie nasadzeń przy ul. Żółkiewskiego 2 

 interpelacja w sprawie sprzątnięcia terenu wzdłuż torów PKP od ul. Kołłątaja do 

końca ul. Chodkiewicza 

 interpelacja w sprawie rewitalizacji placu pomiędzy ul. Żółkiewskiego, Chodkiewicza  

i Czarnieckiego 

 zapytanie w sprawie zakończenia współpracy z dwoma pracownikami oraz w sprawie 

urzędników posiadających prawa emerytalne 

 zapytanie w sprawie banneru podczas konferencji Prezydenta Miasta 

 zapytanie w sprawie youtuberów promujących miasto 

 zapytanie w sprawie cyklicznych koncertów Kołobrzeskiej Orkiestry Zdrojowej 

 zapytanie w sprawie daty wpływu pisma. 

 

Pani radna Izabela Zielińska złożyła sześć interpelacji i trzy zapytania: 

 interpelacja w sprawie konkretnej i merytorycznej odpowiedzi na interpelację z dn. 

19.03.2019 

 interpelacja w sprawie wprowadzenia Europejskiej Karty Równości Kobiet i Mężczyzn 

 interpelacja w sprawie komisji konkursowej powołanej do przeprowadzenia II etapu 

konkursu na wybór inwestora na zagospodarowanie nieruchomości przy  

ul. Wschodniej 
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 interpelacja w sprawie zmiany zapisów umowy podpisanej z Komendą Powiatową 

Policji w Kołobrzegu 

 interpelacja w sprawie przedsięwzięć i kwot zaplanowanych na nie dot. promocji 

miasta (budżet 2019 r.) 

 interpelacja w sprawie przedłożenia planu pracy pełnomocnika ds. równego 

traktowania 

 zapytanie w sprawie możliwości wsparcia Urzędu Miasta przez radną na rzecz 

przeciwdziałania przemocy wobec kobiet 

 zapytanie w sprawie udzielenia bezpłatnych porad prawnych w Punkcie 

Konsultacyjnym Przeciwdziałania Przemocy i Spraw Społecznych 

 zapytanie w sprawie zmian w budżecie i WPF dot. przekazania środków finansowych 

na realizację zadania „budowa chodnika przy ul. 6 Dywizji Piechoty”. 

 

Pani Renata Brączyk złożyła zapytanie w sprawie koncertu Kołobrzeskiej Orkiestry 

Zdrojowej. 

 

Pan radny Jacek Woźniak złożył 4 zapytania: 

 w sprawie strajku nauczycieli 

 w sprawie kopii pisma 

 w sprawie współpracy z firmą Marketing Media House oraz w sprawie aktualizowania 

centralnego rejestru umów na BIP Urzędu 

 w sprawie złożenia wypowiedzenia przez pracownika Szkoły Podstawowej nr 7 

Pan radny Krzysztof Plewko złożył interpelację w sprawie MEC – przechodzenia zakładu na 

ogrzewanie gazowe. 

 

Pan radny Piotr Rzepka złożył dwie interpelacje i cztery zapytania: 

 interpelacja w sprawie uszkodzonej nawierzchni ścieżki pieszo – rowerowej wzdłuż 

ul. Emilii Gierczak 

 interpelacja w sprawie zasięgania opinii radnych przez Panią Prezydent 

 zapytanie w sprawie pustostanu przy ul. Budowlanej 

 zapytanie w sprawie prawidłowego oznakowania kołobrzeskiej obwodnicy etap 3A 

 zapytanie w sprawie uchwały budżetowej 

 zapytanie w sprawie Szefa Wydziału Zarządzania Kryzysowego Urzędu Miasta. 

 

Pani radna Danuta Wilk złożyła interpelację w sprawie wykonania podjazdu przy wejściu na 

ul. Solną z skateparku przy Kanale Drzewnym. 

Punkt 4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 
Pani Prezydent Miasta poinformowała, że udzieli odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
radnych na piśmie. 
 

Punkt 5 - Prezentacja „Strategii Promocji Miasta i Regionu Kołobrzeg 2017 – 2023+”  

oraz informacja o działalności stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna 

Regionu Kołobrzeg”. 
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Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności udzielił głosu Panu Dyrektorowi Grupy Eskadra 
sp. z o.o., która opracowała „Strategię Promocji Miasta i Regionu Kołobrzeg 2017 – 2023+”. 
Pan dyrektor dokonał prezentacji projektu „Strategia Promocji Miasta i Regionu Kołobrzeg 
2017 – 2023+”. Dokument stanowi załącznik do protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący udzielił głosu Panu Dyrektorowi Lokalnej Organizacji 
Turystycznej Regionu Kołobrzeg, który przedstawił Radzie sprawozdanie z działalności 
Lokalnej Organizacji Turystycznej Regionu Kołobrzeg 2018. Sprawozdanie zostało złożone 
również w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń głos 
zabierali: 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta 

 Pan Bartosz Dobrzyński – Dyrektor LOT Regionu Kołobrzeg 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Kamil Barwinek  

 Pan radny Piotr Lewandowski 

 Pan radny Adam Hok 

 Pani radna Karolina Szarłata - Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Kamil Barwinek w trybie głosu (Ad Vocem) 

Po tym wystąpieniu Przewodniczący Rady wyznaczył do prowadzenia sesji Pana radnego 

Krzysztofa Plewko – Wiceprzewodniczącego Rady. 

 Pan Maciej Suder – Prezes Stowarzyszenia OPENLAB Kołobrzeg 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani radna Izabela Zielińska – w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Bartosz Dobrzyński – Dyrektor LOT Regionu Kołobrzeg 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Bartosz Dobrzyński – Dyrektor LOT Regionu Kołobrzeg 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Agnieszka Trafas 

 Pan radny Artur Dąbkowski 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani Ewa Pełechata – Sekretarz Miasta 
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 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan Mateusz Zmyślony – Dyrektor Grupy ESKADRA Sp. z o.o. 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Dariusz Zawadzki. 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców, Wiceprzewodniczący zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady ogłosił 20 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Wiceprzewodniczący wznowił obrady. 

 

Punkt 6 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym 

Komisji Uzdrowiskowej Rady Miasta Kołobrzeg 

W imieniu Przewodniczący Rady projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan 
radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady. 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak – Członek Klubu przekazując, że Klub nie 

wnosi uwag do projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Wiceprzewodniczący Rady zarządził glosowanie 

nad projektem uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Uzdrowiskowej Rady 

Miasta Kołobrzeg: 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz 

Zięba 

 

BRAK GŁOSU (3) 

Kamil Barwinek, Artur Dąbkowski, Danuta Wilk 

 

NIEOBECNI (3) 

Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Jacek Woźniak 

Wyniki głosowania stanowią również załącznik do protokołu. 
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Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR VII/81/19 w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Uzdrowiskowej Rady 

Miasta Kołobrzeg. 

Ze składu Komisji Uzdrowiskowej Rada odwołała radną Renatę Brączyk w związku ze 
złożoną rezygnacją. 

 

Punkt 6 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

zwiększenia dotacji na organizację festiwalu filmowego Kołobrzeg Suspense Film 

Festival 

 

W imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. 

 

W imieniu Pani Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.   

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub negatywnie opiniuje projekt 

uchwały, wychodząc z założenia, że petycja jest słuszna i zasadna. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawił 

Pan radny Łukasz Zięba – Członek Klubu przekazując, że Klub pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Wiceprzewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń 

głos zabierali: 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Przedstawiciel mieszkańców zgłaszających petycję 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Przedstawiciel mieszkańców zgłaszających petycję 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu (Ad Vocem) 
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 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Łukasz Zięba 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 

 Pan radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pan Grzegorz Czakański - Skarbnik Miasta 

 Pan radny Artur Dąbkowski 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pani radna Agnieszka Trafas w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak 

 Pan radny Dariusz Zawadzki w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Małgorzata Grotto w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Dariusz Zawadzki 

 Pan radny Adam Hok 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Artur Dąbkowski 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący Rady 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców miasta z zapisem w § 1, że „Uznaje się za 

bezzasadną petycję złożoną przez mieszkańców Kołobrzegu i sympatyków festiwalu 

filmowego Kołobrzeg Suspense Film Festival, dotyczącej zwiększenia dotacji na organizację 

festiwalu.: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek 

Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba. 
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PRZECIW (7) 

Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Piotr Lewandowski, 

Agnieszka Trafas, Dariusz Zawadzki. 

 

NIEOBECNI (4) 

Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, Jacek Woźniak. 

Wyniki głosowania stanowią również załącznik do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ 

NR VII/82/19 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej zwiększenia dotacji na 

organizację festiwalu filmowego Kołobrzeg Suspense Film Festival.  

Rada uznała petycję za bezzasadną. 

 

Punkt 6 podpunkt 3 - podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania 

Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu. 

 

W imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

przedstawił Pan radny Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji. Komisja wnioskuje do 

Rady o uznanie skargi za bezzasadną. 

 

W imieniu Pani Prezydent Miasta stanowisko do projektu uchwały przedstawiła Pani Ilona 

Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.   

 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu przekazując, że każdy z członków Klubu będzie 

głosował indywidualnie.   

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub nie wnosi 

uwag do projektu uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Wiceprzewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń 

głos zabierali: 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący Rady 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały  
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w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Prezydenta Miasta Kołobrzeg z zapisem w § 1 

„Uznaje się za bezzasadną skargę ……” 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Piotr 

Lewandowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska. 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Agnieszka Trafas, Łukasz Zięba. 

 

NIEOBECNI (4) 

Przemysław Kiełkowski, Wiesław Parus, Danuta Wilk, Jacek Woźniak. 

Wyniki głosowania stanowią również załącznik do protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR VII/83/19 w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu. 

 

Punkt 7 – sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami 

W imieniu Prezydent Miasta sprawozdanie przedstawiła Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – 
Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  
 
W dyskusji, którą otworzył Wiceprzewodniczący Rady według kolejności zgłoszeń 

głos zabierali: 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan rady Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

  Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ws. Społecznych  

w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych w trybie 

głosu (Ad Vocem) 
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 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Wiceprzewodniczący 

zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Punkt 8 – wolne wnioski i informacje: 
Wiceprzewodniczący Rady w imieniu Przewodniczącego Rady przekazał następujące 
informacje: 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego 20 marca  

2019 r. zostały ogłoszone: 

 Uchwała Nr V/58/19 z dnia 26 lutego 2019 r. w sprawie ustanowienia 

programu osłonowego w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023” – poz. 1509. 

 Uchwała Nr V/59/19 z dnia 26 lutego 2019 r. w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego oraz określenia zasad zwrotu wydatków dla objętych 

wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata  

019 – 2023” – poz. 1510. 

Uchwały wejdą w życie 4 kwietnia 2019 r. 

 

 Zachodniopomorski Kurator Oświaty pismem z dnia 22 marca 2019 r. przesłał 

postanowienie, w którym pozytywnie opiniuje zamiar przekształcenia z dniem  

31 sierpnia 2019 r. Szkoły Podstawowej dla Dorosłych im. Józefa Wybickiego  

w Kołobrzegu poprzez zmianę siedziby z dotychczasowej przy ul. Józefa  

Śliwińskiego 1 w Kołobrzegu na siedzibę przy Bogusława X 22 w Kołobrzegu. 

 

 Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie 

pismem z dnia 22 marca 2019 r. przesłała Uchwałę Nr XXV.114.Z.2019 Składu 

Orzekającego RIO w Szczecinie z dnia 19 marca 2019 r. w sprawie wyrażenia opinii 

o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Miejskiej Kołobrzeg oraz Uchwałę  

Nr XXV.115.Z.2019 z dnia 19 marca 2019 r. w sprawie opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetowego Gminy Miejskiej Kołobrzeg w 2019 r. 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego 26 marca  

2019 r. zostały ogłoszone: 

 Uchwała Nr V/60/19 z dnia 26 lutego 2019 r. w sprawie regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków, obowiązującego na terenie 

Gminy Miasto Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg, Gminy Dygowo, Gminy Gościno, 

Gminy Siemyśl, Gminy Sławoborze, Gminy Ustronie Morskie  

i Gminy Rymań – poz. 1601. 

 Uchwała Nr V/62/19 z dnia 26 lutego 2019 r. w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Cmentarza Komunalnego – poz. 1602. 

 Uchwała Nr V/63/19 z dnia 26 lutego 2019 r. w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na rok 2019 – poz. 1603. 

Uchwały wejdą w życie 10 kwietnia 2019 r. 
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 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego 27 marca  

2019 r. poz. 1622  została ogłoszona Uchwała Nr V/69/19 z dnia 26 lutego 2019 r.  

w sprawie wprowadzenia i realizacji programu pn. Kołobrzeska Karta Mieszkańca. 

Uchwała wejdzie w życie 11 kwietnia 2019 r. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady przypomniał Radnym, że zgodnie z art.24h ust. 4 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym jesteście zobowiązani do złożenia 

kolejnego oświadczenia majątkowego w terminie do 30 kwietnia 2019 r. według stanu 

na dzień 31 grudnia 2018 r. Do tego oświadczenia należy dołączyć kopię swojego 

zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku podatkowym (PIT) za rok 

poprzedni i jego korektą. Oświadczenie składa się w dwóch egzemplarzach.  

 

Pisma i uchwały, o których mówił Wiceprzewodniczący Rady zostały udostępnione Radnym 

w systemie eSesja przy punkcie wolne wnioski i informacje.  

 

W tym punkcie porządku obrad według kolejności zgłoszeń głos zabierali: 

 Pan radny Kamil Barwinek 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Adam Hok 

 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych  

w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Kamil Barwinek 

Na sesję powrócił ze spotkania Przewodniczący Rady i w związku z faktem, że na liście nie 

było chętnych do dalszej dyskusji, zamknął dyskusję nad tym punktem porządku obrad. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Punkt – zamknięcie sesji. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął VII sesję Rady 
Miasta Kołobrzeg. 
Sesja z przerwami trwała od godz. 8:00 do godz. 15:45. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Jacek Woźniak    …………………………….. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Krzysztof Plewko ……………………… 
 
Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak                             ………………………   

 

 
 


